
Fjordbakkeskolens Skolebestyrelse                     

 

Skolebestyrelsesmøde den 4/9 2023 kl. 19.00-21.00 
Taulov – personalerum 

Medlemmer af skolebestyrelsen: 
Elever:  
Forældre: Karina Bukh, Mette Adriansen, Lise Strøm Jensen, Peter Bay Rasmussen, Karin Jeppesen, Casper Vig 
Frederiksen, Anja Schrøder Trelle 
Personale: Carsten Bonde, Brian Alsløw 
Elever: Kos(tiantyn) 8z, Karen 9. 
Ledelse: Jens Bay, Poul Jacobsen, Mette Kruse 
Ordstyrer: Casper Vig Frederiksen  

Fraværende:  Brian Asløw, Karen 9. 

0. Godkendelse af referat og dagsorden. 

 
1.       Efterretningspunkt (20 min) 
          Nyt fra eleverne: Nyt fra vores elevrepræsentanter.  
          Senere fremlægges senere vedr. mobil og søvn.                                 
          Nyt fra medarbejderne: Skærbæk kommet godt i gang – stille og roligt. Taulov også godt fra start. 
          Nyt fra formanden: Ingenting 
          Nyt fra ledelsen: 
- Skolestart – med nye ringetider, opstart mm. Den nye 7. årgang er kommet godt i gang -  
- Personalenyt – herunder sekretær. Hanne Nyeng ”ny” sekretær i Skærbæk. Natascha Duus ansat som sekretær i 

Taulov 
- Henvendelser – bus – Herslev – Børnene fra Herslev skal vente 15 min om morgenen. Henvendelse til bus-

selskabet om at flytte i køreplanen, så ventetiden bliver minimal for Herslev-børnene.  
- Deltager i ansættelsesudvalg – ny klasse – ”Link” – opstart 1. nov. for kognitiv udfordrede elever. Ansættelse den 

27/9. Der vælges et medlem til ansættelsesudvalg, som også skal være kontaktperson til ”Link” – Anja Trelle vil 
gerne være kontaktpersonen og deltager derfor i ansættelsesudvalget. 

- Status budget 2023 – et lille overforbrug pga. overtallige stillinger ikke kunne afvikles i foråret. Budget 24 er i 
høringsfase og fremlægges på torsdag for Skolebestyrelsernes Fællesråd. Bl.a. forslag om klublukning samling af de 
tekniske serviceledere under Ejendomscenteret. 

- Ungemiljø – henvendelser og sluttider/søvn – henvendelse om handel af rusmidler omkring skolen om aftenen og 
ungemiljø lukker først 21.15 – dette strider mod søvn-projektet, hvor eleverne skal være i seng kl. 21.00. 
Umiddelbart kan der ikke lukkes før. 

- Fællesrådsmøde torsdag – se nedenfor i pkt 1.5. 
- Skolemad – status – god mad – lidt begyndervanskeligheder. 
 
 
1.5 Drøftelse af høringssvar vedr. sparekataloget 2024.  
 
Skolebestyrelsen vil gerne lave et høringssvar, som vedrører punkterne omkring skolerne. SB laver eget høringssvar. 
Har fået henvendelse fra lokalråd i Skærbæk om at lave fælles høringssvar. 
Casper og Lise udarbejder et forslag til høringssvar, som sendes til de øvrige medlemmer efter fællesrådsmødet på 
torsdag. Teger udgangspunkt i sidste års høringssvar. 

2. Evaluering forældremøder (20 min) 
- Runden – jeres indtryk og feedback – pejlinger til fremtidens møder 
- Feedback til skolebestyrelsen fra medarbejdere og ledere 
- Andet 
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Få forældre på 4. årgang i Taulov – fin opbakning til mødet for 7. årgang. I de små klasser er der mere brug for praktiske 
foranstaltninger og afklaringer. Spørgsmål om hvor ofte møde og valg hvor ofte. Formålet er at vise ansigt og 
præsentere SB´s arbejde, men meget kort.  
 

3. Datapræsentation – eksamensresultater 2023 (10 min.) – nyt punkt 
Et venligt bestyrelsesmedlem har mindet os om, at JB inden ferien havde lovet en oversigt over 
eksamensresultaterne 2023. Det får I her: 
Oversigt blev vist – gennemsnittet er gået fra 8,0 til 6,5 samlet set.  
Skolen kigger indad og appellen til forældrene er om at se sammen ind i at få hævet niveauet. 
 

4. Feedback – appelbrev og opfølgning i presse og på forældremøder (10 min) 
Man kan ikke bede alle på skolen om at arbejde med feedback – uden selv at efterspørge feedback – så fyr løs til 
ledelsen om håndteringen af appelbrev, presse, dialog med forældre mm. 
Det er en gensidigt proces, hvor alle skal indse, hvordan jeg kan bidrage til at løse udfordringen. 
Fleste gode tilbagemeldinger – fint at det bliver forklaret og drøftet.  
Ordens regler – hvad betyder retorikken i reglerne for hensigten med reglerne. 
Hvad gør skolen for at følge op reglerne og opstramningen?  
Alle kan gøre lidt – hvilket vil være en positiv vej til forbedring.  
 

5. Søvn (20 min) 
JB orienterer om reaktionerne i 7.z 
Efterfølgende drøftelse. 
7z blev udvalgt til et 6 ugers forsøg om at slukke mobil og gå i seng kl. 21.00. Forældrene bakker op. 
Skal flere klasser med i forsøget? 7y er kontrolklasse, hvilket betyder at begge klasser spørges om det samme før og 
efter forsøget. 
Begge klasser bliver undervist op til forsøget.  
Det besluttes, at det kun er 7z, som deltager i selve forsøget. 
 

6. Mobil (20 min.+) 
Efter flere input på forældremøder, hvor (nogle) forældre appellerer til total mobilfri skole tager skolebestyrelsen 
den første drøftelse med henblik på afgørelse på et af næstkommende møder. 
 
Der er delte holdninger til mobilfri udskoling fra skolebestyrelsens side. En del forældre ønsker mobilfri skole. 
Eleverne synes ikke at det er godt – de har glædet sig til at kunne bruge deres mobiler i frikvarterne. 
Udsagn er drøftet. Til næste møde ønskes at indhente informationer fra personale og eleverne. Der inviteres en 
unge-miljømedarbejder til mødet. 
 

7. Årshjul - møderække 2023-2024 (se bilag ) 
             Bestyrelsen drøfter og fastlægger årshjul for bestyrelsesmøder 2023-2024. 
 
                Udsat til næste møde 

8. Evt. 
 


